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OBEC BĚLÁ U JEVÍČKA 
Bělá u Jevíčka 7, 569 43 Bělá u Jevíčka 

__________________________________________________________________________________________________ 

 

Zápis 
ze 7. zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka,  

konaného dne 18.10.2023 od 16:30 hodin v sále kulturního domu v Bělé u Jevíčka. 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 

v 16:30 hodin starostou obce Petrem Nárožným.  

Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Bělá 

u Jevíčka zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 10.10.2023 

do 18.10.2023. 

Starosta konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva (Ivo Kobelka omluven), 

z celkového počtu 7 členů zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona 

o obcích). 

Starosta se zeptal, zda ověřovatelé předchozího zápisu p. Vašková a p. Sláma mají k tomuto 

zápisu připomínky – bez připomínek.   

 

Starosta dal hlasovat o schválení zápisu z minulého zasedání. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje zápis a usnesení č. 6 ze zasedání Zastupitelstva 

obce Bělá u Jevíčka ze dne 2.8.2023. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:  6    Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 

 

1. Určení ověřovatelů a zapisovatele. 
 

Starosta jmenoval ověřovatele zápisu p. Porketovou a p. Červinku a zapisovatelkou p. Vaškovu. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky.  
 

 Návrh usnesení: 

     Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka určuje ověřovatele zápisu Ladislavu Porketovou a Josefa 

Červinku, zapisovatelkou Markétu Vaškovou. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:   6    Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 
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2. Schválení programu. 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce a navrhl rozšířit program 

o následující bod: 

• Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti IV-12-2022311/VB/2, Bělá 

u Jevíčka p.č. 46/1, knn. 

 

Návrh programu: 

1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele. 

2. Schválení programu. 

3. Rozpočtové opatření č. 4/2023. 

4. Plán inventur majetku obce za rok 2023. 

5. Spisový řád Obecního úřadu Bělá u Jevíčka.  

6. Veřejnoprávní smlouva o výkonu přenesené působnosti na úseku projednání 

přestupků s Městem Jevíčko.  

7. Smlouva o poskytnutí dotace na požární techniku a věcné prostředky JSDH 

na r. 2023 – II. kolo. 

8. Smlouva o poskytnutí dotace z Programu „Proškolený poskytovatel první pomoci“. 

9. Smlouva darovací – socha sv. Jana Nepomuckého.  

10. Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti IV-12-2022311/VB/2, Bělá 

u Jevíčka p.č. 46/1, knn. 

11. Žádost o dotaci z POV PK pro rok 2024.  

12. Informace starosty – ČOV a splašková kanalizace Bělá u Jevíčka.  

13. Zpráva o měření pokrytí mobilních signálů GSM a LTE v obci Bělá u Jevíčka.  

14. Dohoda o společném záměru – VTE. 

15. Žádost o finanční podporu – Oblastní charita Polička.  

16. Informace starosty – cyklistické závody přes obec Bělá u Jevíčka v r. 2024.   

17. Regulace používání zábavné pyrotechniky v obci.   

18. Různé. 

19. Diskuse. 

20. Závěr. 

 

Starosta se zeptal na případné další změny či doplnění programu. Žádné doplňující body nebo 

připomínky nebyly vzneseny a starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje program 7. zasedání Zastupitelstva obce Bělá 

u Jevíčka. 

 

Výsledek hlasování:     Pro:  6    Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 

 

 

3. Rozpočtové opatření č. 4/2023. 

 

Starosta předal slovo předsedkyni finančního výboru p. Porketové, která seznámila zastupitele 

s jednotlivými body rozpočtového opatření č. 4/2023, které projednal FV a doporučil ZO 

ke schválení. Ze strany zastupitelů nebylo dalších dotazů. Rozpočtové opatření je přílohou tohoto 

zápisu.  



 

S t r á n k a  3 | 9 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2023.  

 

Výsledek hlasování:   Pro:   6    Proti:  0      Zdržel se:  0      Návrh byl přijat. 

 

4. Plán inventur majetku obce za rok 2023. 
 

Starosta seznámil přítomné s Plánem inventur majetku obce za rok 2023 a jmenoval členy hlavní 

inventarizační komise a dílčích inventarizačních komisí pro jednotlivá zařízení. Toto je přílohou 

zápisu. Informativní schůzka členů IK k inventarizacím proběhne dne 4.12.2023 v 16:00 hod 

v kanceláři OÚ. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí „Plán inventur majetku obce Bělá u Jevíčka 

za rok 2023“ a složení inventarizačních komisí pro inventuru majetku obce Bělá u Jevíčka 

za rok 2023. 
 

 

5. Spisový řád Obecního úřadu Bělá u Jevíčka.  
 

Starosta uvedl, že s ohledem na Zákon o archivnictví a spisové službě 499/2004 Sb., a o změně 

některých zákonů, ve znění účinném k 1.7.2023, bylo nutné zavést nový spisový řád Obecního 

úřadu Bělá u Jevíčka. Spisový řád vydal starosta obce s účinností od 1.9.2023, ke stejnému dni se 

zrušuje Spisový řád ze dne 1.1.2018. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí „Spisový řád Obecního úřadu Bělá 

u Jevíčka“ s účinností od 1.9.2023. 

 

 

6. Veřejnoprávní smlouva o výkonu přenesené působnosti na úseku projednání přestupků 

s Městem Jevíčko.  

 

Starosta uvedl, že řešení a projednávání přestupků provádí na základě Veřejnoprávní smlouvy 

o výkonu přenesené působnosti ze dne 29.11.2017 Město Jevíčko. Rada města Jevíčka rozhodla 

a oznámila skutečnost o navýšení paušální částky od r. 2024 na 4.000,- Kč (dříve 3.000,-) 

a navýšení částky za projednaný případ na 2.000,- Kč (dříve 1.500,-). Zároveň obec obdržela návrh 

znění nové Veřejnoprávní smlouvy, kterou starosta předkládá ke schválení. Pokud by chtěla obec 

řešit přestupkovou agendu sama, musela by mít smlouvu s právníkem, což by bylo mnohem 

nákladnější. Řešením je co nejméně přestupkové agendy ze strany občanů.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o výkonu přenesené 

působnosti na úseku projednávání přestupků č.1/2023/P s městem Jevíčko.  

Výsledek hlasování:   Pro:   6    Proti:  0    Zdržel se:   0     Návrh byl přijat. 
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7. Smlouva o poskytnutí dotace na požární techniku a věcné prostředky JSDH na r. 2023 – 

II. kolo. 

 

Starosta uvedl, že požádal o dotaci na požární techniku a věcné prostředky požární ochrany II. kolo 

pro jednotku SDH obce, a to konkrétně na pořízení řetězové pily s příslušenstvím. Obci byla 

zastupitelstvem PK schválena dotace ve výši 16.000,- Kč. Starosta předkládá ke schválení 

smlouvu o poskytnutí dotace na věcné prostředky JSDH z rozpočtu PK.    

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Smlouvu o poskytnutí programové účelové dotace 

na požární techniku a věcné prostředky požární ochrany jednotky SDH obce z rozpočtu 

Pardubického kraje na rok 2023“ II. kolo, na pořízení řetězové pily ve výši 16.000,- Kč.  

Výsledek hlasování:   Pro:  6     Proti:  0    Zdržel se:   0     Návrh byl přijat. 

 

 

8. Smlouva o poskytnutí dotace z Programu „Proškolený poskytovatel první pomoci“. 

 

Starosta informoval, že na základě poskytnuté dotace na automatický externí defibrilátor bylo 

nutné vyslat na školení poskytovatele první pomoci. Pardubický kraj přispívá na částečnou úhradu 

nákladů na školení těchto tří osob. Starosta předkládá ke schválení Smlouvu o poskytnutí dotace 

z Programu „Proškolený poskytovatel první pomoci na vyžádání“. 
  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Smlouvu o poskytnutí dotace z Programu 

Proškolený poskytovatel první pomoci – first responder“ s Pardubickým krajem ve výši 

3.600,- Kč. 

  

Výsledek hlasování:   Pro:   6    Proti:  0     Zdržel se:  0      Návrh byl přijat. 
  

 

9. Smlouva darovací – socha sv. Jana Nepomuckého.  

 

Starosta uvedl, že během prázdnin byla realizována oprava sousoší sv. Jana Nepomuckého 

před usedlostí Bělá u Jevíčka čp. 10, na kterou poskytl PK dotaci ve výši 50.000,- Kč. Náklady 

na opravu činily 71.390,- Kč. Spolumajitel výše uvedené usedlosti p. Mojmír Kouřil poskytl obci 

na základě darovací smlouvy finanční dar ve výši 11.195,- Kč, zbývající částku uhradila obec. 

Starosta dárci poděkoval za finanční dar.   

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí „Darovací smlouvu“ na opravu sousoší 

sv. Jana Nepomuckého od p. Mojmíra Kouřila ve výši 11.195,- Kč.   

 

10. Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti IV-12-2022311/VB/2, Bělá u Jevíčka 

p.č. 46/1, knn. 

 

Starosta uvedl, že dne 15.6 2022 byla uzavřena smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného 

břemene se společností ČEZ Distribuce a.s., na stavbu s názvem Bělá u Jevíčka p.č. 46/1, knn. 

Stavba byla dokončena a nyní je nutné zavřít smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti.  

 



 

S t r á n k a  5 | 9 

 

Starosta předkládá ke schválení Smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti IV-12-

2022311/VB/2, Bělá u Jevíčka p.č. 46/1, knn.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti 

IV-12-2022311/VB/2, Bělá u Jevíčka p.č. 46/1, knn, s ČEZ Distribuce a.s., Teplická 874/8, 

Děčín“, za jednorázovou náhradu ve výši 84.100,- Kč.   

 

Výsledek hlasování:      Pro:  6     Proti: 0        Zdržel se: 0       Návrh byl přijat. 

 

 

11. Žádost o dotaci z POV PK pro rok 2024.  

 

Starosta uvedl, že PK vyhlásil podporu v rámci Programu obnovy venkova 2024 a v průběhu 

prosince je nutné podat žádost o dotaci.  Zastupitelé tuto záležitost projednali na pracovním jednání 

a z přednesených návrhů získal většinovou podporu návrh na vybudování nového chodníku 

u obchodu s opravou a modernizací autobusové zastávky. (Další návrhy k případné realizaci: 

modernizace rozhlasové ústředny, kamerový systém u KD, zastřešení kontejnerů na tříděný 

odpad.) Celou věc komplikuje v dobrém slova smyslu záměr PK na opravu komunikace III. třídy 

v úseku Smolná – Březina, který by si vyžádal v první fázi rekonstrukci obrubníků podél této 

komunikace, kdy by ale bylo nutné celou akci zrealizovat do června 2024 z důvodů konání MČR 

v cyklistice. Z těchto důvodů starosta navrhl obecnou formulaci do žádosti POV 2024 - Obnova 

infrastruktury v obci Bělá u Jevíčka s tím, že konkrétní účel bude v době podání žádosti upřesněn.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje podání žádosti do „Programu obnovy venkova 

Pardubického kraje 2024“ na obnovu infrastruktury obce Bělá u Jevíčka.   

 

Výsledek hlasování:   Pro:   6    Proti:  0     Zdržel se:  0       Návrh byl přijat. 

 

 

12. Informace starosty – ČOV a splašková kanalizace Bělá u Jevíčka.  

  

Starosta informoval, že žádost o dotaci v rámci Pravidel Operačního programu Životní prostředí 

2021 – 2027 byla podána a v současné době dochází k připomínkování ze strany SFŽP a k řešení 

připomínek ze strany zmocněnce zastupujícího obec (fa VRV a.s., divize Brno), projekční firmy 

RECPROJEKT s.r.o. a vedení obce Bělá u Jevíčka. 

Stejně tak bylo zahájeno zadávací řízení ČOV a splašková kanalizace v obci Bělá u Jevíčka 

odesláním oznámení do evropského věstníku veřejných zakázek a uveřejnění zadávací 

dokumentace na profilu zadavatele. V návaznosti na připomínky poskytovatele dotace (SFŽP) 

byly provedeny úpravy ve výkazu výměr a došlo ke změně v zadávací dokumentaci (zrušení 

cenové stropu). Těmito úpravami se prodloužila lhůta pro podání žádostí o účast na výše uvedenou 

zakázku do 13.11.2023 do 9.00 hod, po tomto datu budou mít přihlášení zájemci lhůtu 4 měsíce 

na podání nabídky.     
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí informaci starosty o průběhu realizace 

podání žádosti o dotaci a zadávacího řízení na výběr zhotovitele na akci ČOV a splašková 

kanalizace Bělá u Jevíčka.    
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13. Zpráva o měření pokrytí mobilních signálů GSM a LTE v obci Bělá u Jevíčka.  
 

Starosta informoval, že na základě spolupráce obce s koordinátorem PK Mgr. Tomášem Krátkým 

došlo v obci k opakovanému uživatelskému měření kvality mobilního signálu. Bylo zjištěno, že 

vizualizace a inzerované pokrytí jednotlivých operátorů nesouhlasí se skutečným stavem, 

zjištěném při měření. A to ani v mobilní síti standardu 2G. Výsledky měření byly zaslány na ČTÚ, 

který v obci provedl následně svoje vlastní měření. Starosta seznámil přítomné s výstupy tohoto 

odborného měření a vyslovil absolutní nesouhlas s výsledky naměřených hodnot sítě 2G. Sítě 4G 

a LTE jsou i dle měření ČTÚ v obci Bělá u Jevíčka nevyhovující a obec byla zařazena do tzv. 

bílých míst, která mají být do února 2024 pokryta signálem O2. Celá věc se bude nadále řešit 

a starosta bude občany informovat.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí „Zprávu o měření pokrytí mobilních signálů 

GSM a LTE v obci Bělá u Jevíčka“ od Českého telekomunikačního úřadu. 

 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka nesouhlasí s výstupy „Zprávy o měření mobilních signálů 

GSM a LTE v obci Bělá u Jevíčka“ od ČTÚ, uvedenými v Tab. Č. 1 – pokrytí signálem sítě GSM 

(hovory, sms) a to na základě osobních zkušeností a četných stížností občanů na kvalitu pokrytí 

a nemožnost volání.   

 

Výsledek hlasování:      Pro:  6     Proti: 0        Zdržel se: 0       Návrh byl přijat. 

 

14. Dohoda o společném záměru – VTE. 
 

Starosta připomněl vystoupení zástupců fy BOHO Energy s.r.o. Hradec Králové na posledním 

zasedání ZO ve věci případné realizace větrné elektrárny v katastru naší obce, kde se o této 

„Dohodě o společném záměru“ hovořilo. Zastupitelé podporují myšlenku rozvoje obnovitelných 

zdrojů větrné energie, ani z řad občanů nebyly zaznamenány žádné negativní názory. Prvním 

krokem ke společné spolupráci investora a obce je právě Dohoda o společném záměru, kterou 

starosta předkládá ke schválení. Tato dohoda by umožnila investorovi provádět průzkum 

vhodnosti lokalit pro možné umístění VTE na území obce. Obec by poskytovala součinnost 

při ověření míry podpory mezi občany např. formou dotazníku, ankety či referenda.   

   

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Dohodu o společném záměru“ s firmou NOHO 

Energy a.s., Pražská 141/63, Hradec Králové, IČ: 08579181.  

 

Výsledek hlasování:      Pro:  6     Proti: 0        Zdržel se: 0       Návrh byl přijat. 

 

15. Žádost o finanční podporu – Oblastní charita Polička.  

 

Starosta informoval o žádosti Oblastní charity Polička o finanční podporu na rok 2024 ve výši 

20.000,- Kč. Dle jejich údajů, v roce 2022 využil službu Domácí hospic sv. Michaela jeden občan 

a občanskou poradnu dva občané naší obce. Z těchto důvodů obec poskytla v r. 2023 finanční 

podporu 1500,- Kč. Současný požadavek se jeví jako velmi nadhodnocený a přesahuje naše 

možnosti. Starosta vyzval zastupitele k vyjádření k této problematice. Paní Porketová podala 

návrh ve výši 2.000,- Kč, jiný návrh podán nebyl a starosta nechal hlasovat o tomto návrhu.  
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje finanční dar Oblastní charitě Polička, Vrchlického 

16, Polička, IČO: 49325515 ve výši 2.000,- Kč na zajištění služeb v roce 2024.   

 

Výsledek hlasování:      Pro:  6     Proti: 0        Zdržel se: 0       Návrh byl přijat. 

 

 

16. Informace starosty – cyklistické závody přes obec Bělá u Jevíčka v r. 2024.  

 

Starosta informoval o dopise TJ Cykloklub Jevíčko, ve kterém sportovní ředitel Antonín Dostál 

informuje o závodech v roce 2024 vedených přes naši obec. Jedná se o cyklistický závod 

v tradičním květnovém termínu, kdy povede přes Bělou 12. května časovka v době od 9 do 12 

hod., kdy bude uzavřena silnice Bělá – Březina a Smolná – Jevíčko. Místní doprava Smolná - Bělá 

bude umožněna za doprovodnými vozidly. Náročnější bude konání MČR a SR juniorů, juniorek, 

mužů a žen. Naší obce se bude dotýkat opět časovka jednotlivců dne 20.6.2024 v době od 9 

do 18,30 hodin, při stejném uzavření jako v květnu. Občané budou postupně informováni 

v Jevíčském zpravodaji, letáčky do domácností, obecním rozhlasem a na stránkách obce.  

Následovala diskuse: p. PXXXXXX – přes slib pouštění aut na trase Smolná – Bělá mi to při minulé 

akce nebylo umožněné, po závodech zůstaly na trati fáborky, obec ze závodů nic nemá. Starosta 

odpověděl, že bude požadovat na křižovatce ve Smolné přítomnost Policie ČR, od které se dá 

očekávat profesionální přístup a plnění daných příslibů, dále bude u pořadatelů připomínkovat 

úklid, díky závodům se možná dočkáme nového povrchu vozovky na úseku Smolná – Březina.    
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí informaci starosty o konání cyklistických 

závodů přes obec Bělá u Jevíčka v roce 2024. 
 

17. Regulace používání zábavné pyrotechniky v obci.   

 

Starosta uvedl, že po posledním použití zábavné pyrotechniky obdržel od občanů tři stížnosti 

na hlučnou pyrotechniku v sobotu 7.10.2023. Na vysvětlení uvedl, že při každém pronájmu KD 

upozorňuje nájemce na fakt, že si obec ani občané nepřejí používání pyrotechniky. V poslední 

době toto upozornění stačilo k tomu, že se nic podobného nedělo. Tentokrát se však stalo to, že 

svatební hosté připravili překvapení pro novomanžele. Zde je nutné připomenout, že věc se udála 

v 19:30 hod a tím pádem nebyl porušen noční klid. Bylo to však nepříjemné jak pro některé 

občany, tak pro zvířectvo. Nabízí se řešení – schválit OZV o regulaci zábavné pyrotechniky. 

Plošný zákaz není možný, pouze regulace. Problémem však zůstává její vymahatelnost a důkazní 

problematika (kdo vlastně škrtnul sirkou?). Vzhledem k tomu, že problémy s použitím 

pyrotechniky řešíme většinou při akcích v KD, nabízí se řešení, kdy součástí pronájmu bude 

podpis dokumentu nájemcem, ve kterém bude použití pyrotechniky výslovně zakázáno pod 

finanční pokutou, např. ve výši kauce. Starosta navrhnul vytvořit tento dokument a schválit jej 

na příštím zasedání ZO společně s aktualizovaným Ceníkem pronájmu, který se bude měnit 

vzhledem k dokončenému venkovnímu zázemí KD.  

Diskuse: p. Sláma – pokutu bych klidně zvedl na 10.000,- Kč. Starosta – to se mi zdá příliš, diskusi 

na toto téma necháme na příště, až se bude aktualizovat ceník pronájmu KD.  
  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí problémy s používáním zábavné pyrotechniky 

u kulturního domu. 
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18. Různé. 

18.1 Představení projektu NZÚ LIGHT pro seniory. 

 

Starosta informoval přítomné, že připravuje schůzku se zástupcem firmy Blue Boson Tech s.r.o., 

která by chtěla v obci realizovat přednášku na téma dotace pro seniory v programu Nová zelená 

úsporám Light na solární ohřev vody a zateplení. Firma je schopná dotaci vyřídit a zakázku 

i realizovat, kdy celou službu platí formou dotace stát. Informace o datu a místu přednášky budou 

s předstihem zveřejněny a vyhlášeny.  

18.2 Velkoobjemový odpad. 
 

Od pátku 20.10. do pondělí 23.10.2023 proběhne sběr velkoobjemového odpadu, ve Smolné 

na návsi a v Bělé na kontejnerovém stání u obchodu. Odpad soustřeďte do plachtou vymezeného 

prostoru, naši pracovníci jej musí nejprve vytřídit a až potom bude naložený do kontejneru 

a odvezený na skládku. Leták s informacemi o tom, co do velkoobjemového odpadu patří a co 

nepatří, byl doručen do každé domácnosti koncem září.  

18.3 Nabídka historika p. Jaroslava Sadílka. 

 

Starosta seznámil přítomné s nabídkou historika Jaroslava Sadílka z Bystřice nad Perštýnem 

na zpracování publikace o historii naší obce. Během své badatelské činnosti v rámci našeho 

regionu získal nové, doposud nepublikované materiály k obci Bělá u Jevíčka, mimo jiné např. 

o klášterní rezidenci a její podobě. Starosta vyjádřil přesvědčení, že vzhledem k neexistenci 

kroniky, by bylo přínosné získat nové materiály o historii naší obce.  

P. PXXXXXX – vzhledem k již zpracované publikaci o Borotíně a Jaroměřicích by bylo dobré 

obrátit se na autora, jestli získal i nějaké materiály k naší obci, která byla tehdy součástí jednoho 

panství. Starosta odpověděl, že se pokusí autora kontaktovat (Michal Schuster) a zjistit, zda má 

o naší obci nějaké historické informace.    

18.4 Pozvánka na kulturní akce v nadcházejícím období. 

 

Starosta předal slovo předsedkyni kulturního výboru p. Vaškové, která pozvala přítomné na akce 

konané v nejbližším období: 

• promítání kina – nový český film NĚMÁ TAJEMSTVÍ 27.10.2023 v 19:00 hod 

• jménem dobrovolných hasičů z Bělé i Smolné – Bělovsko-smolenské koštování 11.11.2023 

• promítání kina – nový český sci-fi film BOD OBNOVY 24.11.2023 

• divadelní představení opatovických ochotníků Jak rozmluvit princeznu – sobota 2.12.2023 

v 17:00 hod a po divadle bude následovat Mikulášská besídka s nadílkou  

19. Diskuse. 

 

P. TXXXXX: větrné elektrárny hyzdí krajinu, za sebe je tady nechci, o věci by měli rozhodovat 

občané. 

Starosta: vše od první chvíle zveřejňujeme, byl i článek ve Zpravodaji, kde i tam bylo sděleno, že 

proběhne anketa nebo referendum na toto téma. Všichni elektřinu k životu potřebujeme, ale nikdo 

„ji“ nechce mít za domem. Dá se očekávat, že stát bude v budoucnosti VTE podporovat a budou 

se měnit i zákony.  

P. PXXXXX: stožáry o výšce 180 metrů jsou hrozné, když už, měly ba se stavět menší… 

Starosta: pokud by se u nás někdy stavělo, určitě by se jednalo o menší stožáry. 
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P. TXXXXX: proč se všude prosazuje akutechnika (řetězová pila), nic to nevydrží a nemá to výkon. 

Starosta: uvažovaná pila STIHL je nejsilnější ve své řadě a má výborné reference. 

P. DXXXXX: požadoval pilu velitel jednotky? 

Starosta: jak jsem již uvedl, žádost o dotaci byla moje iniciativa, vlastní nákup s velitelem ještě 

projednám. 

P. TXXXXXX: bude do Horního konce přistaven kontejner na listí a mohl by tam být dýl? 

Starosta: jako každoročně bude kontejner přistaven, doba přistavení je závislá na tom, kdy 

kompostárna ukončí svoji činnost.  

 

 

20. Závěr. 

 

Starosta poděkoval všem přítomným za účast a v 17:55 hodin zasedání ukončil.  

 

 

 

Zápis vyhotoven dne 20.10.2023 v Bělé u Jevíčka 

Upravil: Petr Nárožný 
 

 

 

 

 

Ověřovatelé: Ladislava Porketová  v. r. 

 

 

 

 

 Josef Červinka  v. r. 

 

 

 

 

 

Starosta: Nárožný Petr v. r.  


